

Title (en)  
Lamp

Title (de)  
Leuchte

Title (fr)  
Lampe

Publication  
**EP 1045199 A2 20001018 (DE)**

Application  
**EP 00107626 A 20000408**

Priority  
DE 29906741 U 19990415

Abstract (en)  
The light has a light body (1) with two holders (5) for accommodating corresp. lamp sockets (9) for a rod-shaped fluorescent lamp (8). At least one of the holders is mounted in a separate housing (4) from its associated light body, which can be removably mou on the light body together with the previously contacted fluorescent lamp. The socket for the fluorescent lamp can be completely accommodated within the housing.

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft eine Leuchte mit einem Leuchtenkörper (1), welcher zwei Fassungen (5) zur Aufnahme von korrespondierenden Lampensockeln (9) einer stabförmigen Leuchtstofflampe (8) aufweist. Um eine Leuchte mit modularen Aufbaumöglichkeiten zu schaffen, wird mit der Erfindung vorgeschlagen, daß wenigstens eine der beiden Fassungen (5) in einem zum eigentlichen Leuchtenkörper (1) separaten Gehäuse (4) angeordnet ist, welches zusammen mit der zuvor kontaktierten Leuchtstofflampe (8) lösbar am Leuchtenkörper (1) anordenbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7  
**F21V 19/00**

IPC 8 full level  
**F21S 2/00** (2016.01); **F21V 19/00** (2006.01); **F21Y 103/00** (2016.01)

CPC (source: EP US)  
**F21S 2/00** (2013.01 - EP US); **F21V 19/008** (2013.01 - EP US); **F21Y 2103/00** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 29906741 U1 19990708**; CA 2305054 A1 20001015; EP 1045199 A2 20001018; EP 1045199 A3 20020130; US 6413107 B1 20020702

DOCDB simple family (application)  
**DE 29906741 U 19990415**; CA 2305054 A 20000411; EP 00107626 A 20000408; US 54976300 A 20000414